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Styrelsemöte,  
Stora Högens samfällighetsförening 
Närvarande på lekplatsen: 
Jonas Öster, ordförande 
Fredrik Larsson, kassör 
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Mattias Larsson, ledamot 
Linda-Marie Videjern, styrelsesuppleant 
Ej närvarande 
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1. Mötets öppnande 

2. Dagordning godkändes 

3. Genomgång av föregående styrelsemötesprotokoll  

4. Mötesfrågor 

Områdets underhåll 
Dagvatten – utredande av inspektion och eventuell åtgärd  

Bakgrund och status i det utredande arbete som genomförts kring inspektion av 
dagvattenledningar. Ett proaktivt arbete som styrelsen arbetat med under våren. Två 
entreprenörer har kontaktats angående offert för genomlysning och rensning. En 
offert har inkommit om 95 tkr. Kan tillkomma ytterligare kostnader.  

Förslag om vidare hantering. Avvakta tills vägen är lagd, med tanke på kostnaden. 
Efterfråga deloffert om att enbart göra TV-inspektion för att få status på 
dagvattenledningen och avvakta rensning.  

Beslut: Förberedande arbete i styrelsen att kartlägga vart ledningen går. Kontakta 
ytterligare entreprenör för jämförande offert.  

Insatser för att minska hastigheten på Högenvägen 

Farthinder monteras på det första vägguppet inom kort. Styrelsen följer upp om 
hastigheten minskar efter montering.  
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Förslag på kommande arbete. Identifiera vart det är dålig sikt i syfte att minimera 
olycksrisk. Finns kommunala föreskrifter på stadsbyggnadskontoret som exempelvis 
ger vad som gäller vid utfarter, höjd för häckar etc.  

Snöröjning 

Anlitad entreprenör för snöröjning, Zacharias, har föreslagit årlig indexuppräkning i 
stället för en årlig omförhandling av avtalet. Svar att vi är intresserade och 
återkommer efter nästa styrelsemöte. Fråga om det är f o m maj 2023 eller 2024. 

Beslut: Förslaget om indexuppräkning godtas. Ordförande meddelar Zacharias. 

Förslag att vid behov markera fler tomtgränser med pinnar under vintern för att 
undvika att snöröjningen förstör marken.  

Trädnedtagning 

Framkommit önskemål från flera medlemmar om trädnedtagning. Grundprincip för 
trädnedtagning på den mark som förvaltas av föreningen är att samtliga grannar som 
bor i närheten är överens. Den som önska ta ned ett träd kontaktar de grannar som 
berörs av förslaget. Om överenskommelse finns kring trädnedtagningen meddelas 
styrelsen om önskad trädfällning. Styrelsen kontrollerar om trädet ligger på 
föreningens mark samt undersöker att det inte finns andra hinder för trädfällningen. 
Finns regelverk att ta hänsyn till hos Länsstyrelsen. Vid nedtagning av träd ansvarar 
den som fäller trädet att fällningen det sker på korrekt sätt.  

Beslut 

Avslag i fråga om trädnedfällning av ek från styrelsen, eftersom närbelägna grannar 
motsätter sig förslaget.  

Bifalles önskemål om nedtagning av björk och ek. Styrelsen informerar om att 
trädfällningen ska ske på korrekt sätt.  

Klotter  

Två vägskyltar har blivit klottrade på. Den ena tas ned eftersom den är sliten och inte 
tjänar sitt syfte, den andra rengörs.  

Luftledningarna 

Bordläggs. 

Städdag 

Städdagen avlöpte väl. Noterades att container blev fylld.  

5. Ekonomi 
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Arbetet med översyn av samfällighetens uttaxering påbörjas. Förslag tas fram 
utifrån kända kostnader av kassör.  
 

6. Övrigt 
Motion om införskaffande av hjärtstartare. Utredning pågår.  
 

7. Mötet avslutas 
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